
Kto alebo čo Vás pri písaní Piešťanskej spojky inšpiroval?  

Pri písaní som bol inšpirovaný najmä svojím pôsobením v bezpečnostných zložkách, ale aj 

súčasnosťou, teda všetkým, čo sa okolo nás deje. Chcel by som dodať, že politika a jej 

prezentácia, či už otvorená alebo skrytá sú nevyčerpateľným žriedlom na písanie politicko-

špionážnych thrillerov.  

Pripravujete aj nejaké ďalšie publikácie tohto žánru?  

Rád by som napísal pokračovanie Piešťanskej spojky, keďže mnoho zostalo ešte v prvom 

dieli nedopovedané. Samozrejme to závisí aj od času, možností a ďalších faktorov. Ale áno, v 

pokračovanie dúfam aj ja.  

Akú literatúru čítate vy? Kto vás naposledy oslovil, zaujal svojím štýlom písania?   

Obľubujem literatúru faktu z obdobia staroveku a stredoveku. Rád čítam aj dobrú fantasy 

literatúru. Z mnohých autorov by som rád spomenul svojich obľúbených britských historikov 

Toma Hollanda alebo Michaela Granta. Z českých autorov považujem za výborného autora 

historického žánru Jiřího Kovaříka, no a z oblasti fantasy a histórie mám rád aj romány Juraja 

Červenáka.  

Čo hovoríte na priebeh podujatia, ako sa Vám v Piešťanoch páčilo?  

Podujatie v Piešťanoch bolo výborné, v skvelom prostredí a aj takouto formou by som rád 

poďakoval jeho organizátorom. Výborné publikum a uvoľnená atmosféra. Tešilo ma, že aj po 

skončení besedy som mal možnosť ďalej neformálne diskutovať s návštevníkmi besedy a 

možnosť vymeniť si s nimi názory na realitu, v ktorej žijeme.  

 


